油尖旺分區委員會報告 Yau Tsim Mong Area Committees' Report

Issues

事 項

Area Committee

分區委員會

74 — 217 11		
Yau Tsim Mong West Area Committee 油尖旺西 分區委員會 (Meeting on 30.8.2013)	Traffic Matter	交通問題
	Members found a serious ground subsidence at the traffic lane junction of Larch Street and Maple Street during the area inspection on 16.8.2013, endanger the safety of the motorist. Follow-up action was taken by Highways Department immediately.	委員於8月16日在區內巡察時發現洋松街與楓樹街交界處行車路有嚴重路陷問題,影響駕駛安全,已由路政署即時跟進。
	Environmental Hygiene Problem	環境衞生問題
	1. Members of Environmental Affairs Working Group identified the following problem at area inspection on 16.8.2013: -	1.環境事務小組委員於 8 月 16 日於地區巡察時提出以下問 題要求改善:
	(a) Chicken Cages were found left unattended at the side door of Tai Kok Tsui Municipal Services Building;	(a) 大角咀市政大廈旁有雞籠 亂放;
	(b) Abandoned bicycles and articles occupying the bicycle parking area next to Tai Kok Tsui Municipal Services Building for a long period of time;	(b) 大角咀市政大廈旁單車停 泊處有棄置單車及雜物長 期佔用;
	(c) Mosquito infestation, damaged playground carpet, slippery grass area and missed rubber cap of fencing were found in Ivy Street Garden;	(c) 埃華街休憩花園蚊患問題、遊樂場地氈損壞、草地 既滑及圍欄保護膠遺失;
	(d) Construction wastes and miscellaneous objects were found accumulated at Wong Tai Street outside Lok Kwan Street Park and also under the Tai Kok Tsui Road flyover J/w Pok	(d) 旺提街樂群公園外及大角 咀道近博文街天橋底有建 築廢料及雜物堆積問題; (e) 樂群街公園內跑步徑及遊
	Man Street;	樂場地氈未有妥善維修;
	(e) The jogging track and playground carpet in Lok Kwan Street Park have not been properly maintained;	(f) 大角咀道/洋松街休憩處 一帶鼠患問題。
	(f) Rodent infestation problem in the vicinity of Tai Kok Tsui Road/Larch Street Resting Area.	委員知悉食物環境衞生署和康樂及文化事務署已作出相應跟進。
	Members aware that FEHD and LCSD would take their respective follow-up actions.	2. 委員指大角咀道 163 號食肆 於晚上持續佔用行人路營 業,要求食物環境衞生署繼
	2. Members revealed that the problem of illegal encroachment and obstruction on pavement by the food stall at 163 Tai Kok Tsui Road in the evenings was still persisted. They urged	續跟進。

FEHD to continue follow-up the matter.

Yau Tsim Mong North Area Committee 油尖旺北 分區委員會 (Meeting on 6.8.2013)

Traffic Matter

Members pointed out the illegal parking problem ("double parking") on Portland Street in-between Mong Kok Road and Argyle Street. Case was referred to police for follow up actions.

交通問題

委員提出旺角道與亞皆老街之 間的一段砵蘭街有雙行泊車問 題,並已轉介予警務處跟進。

Environmental Hygiene Problem

Members raised the following environmental hygiene problems:

- (a) The environmental hygiene condition of the market in Canton Road and Cheung Wong Road was poor. Also, hawking activities were found on the pavement near Cheung Wong Road
- (b) Large rubbish was disposed of at the junction of Bute Street and Reclamation Street
- (c) Dog excrete was found on Sycamore Street.

The above problems were referred to FEHD for follow up actions.

環境衞生問題

委員提出以下的環境衞生問題:

- (a) 長旺道及廣東道街市環境 衛生惡劣,並有攤檔於長旺 道附近行人路擺賣
- (b) 弼街與新填地街交界,有大型垃圾棄置於行人路
- (c) 詩歌舞街一帶狗糞問題嚴 重

有關問題已轉介予食物環境衞 生署跟進。

註:油尖旺東分區委員會及油尖旺南分區委員會分別於 2013 年 8 月 20 日及 2013 年 8 月 23 日所舉行的會議中,未有提及重大的地區問題。

Note: There was no significant district issue raised in the meeting of Yau Tsim Mong East Area Committee on 20.8.2013 and Yau Tsim Mong South Area Committee on 23.10.2013.